
                                                   

 

Skolebestyrelsesmøde Hvidebækskolen 

 

 

Mødedato: 28. marts 2023 

Klokken 17.30 – 19.30 

MEDLEMMER: Janne Nielsen, Line Christiansen, Christian Bechsgaard, Ditte Andersen, Rikke 

Larsen, Vicki Wolff-Sørensen, Karina Fonnesbech, Lisa, Mille Thygesen 

MEDARB.REP.: Bernadette Jedig, Camilla Drejsig  

SKOLELEDELSEN: Jimmy Sørensen, Line Mie Hjorth Christensen, Anette Aggergaard 

ELEVREPRÆSENTANTER: Formand:- Silas     Næstformand: - 

FRAVÆRENDE: Jimmy, Line Christensen, Vicki, Anette, Mille, Janne 

17.30-17.40 Elevråd - Orientering og debat om elevrådets punkter: 

● Punkter fra elevrådet: 

Elevrådet starter nyt tiltag: Brevkasse til gode ideer (og med mulighed for at være 

anonym). Elevrådet tager punkter sendt i brevkassen med på elevrådsmøderne. 

Der er lavet en flot elevrådsvæg med billeder, så man kan se hvem der med i 

elevrådet. Der hænges også dagsordener, referater og fokusområder op på tavlen. 

Elevrådet har købt gulvklistermærker (læringsmidler) til gangene for nogle af de penge 

elevrådet har fået tildelt af skoleledelsen. 

Elevrådet vil gerne stå for en skak og/eller othelloturnering. Bliver måske føærst et 

projekt til kommende skoleår. 

● Indeklima-ambassadører  

Formændene har været til indeklima konference og har fortalt om det til 

morgensamling for mellemtrinnet og udskolingen – mangler pt indskolingen. Der er 

blandet blevet fortalt om vigtigheden af god belysning lys og udluftning. Elevrådet er 

også blevet gjort bekendt med at flere elever – særligt med ADHD – på skolerne er 

særlig følsomme overfor lysstofrør og bliver påvirket deraf.  

Elevrådet har forslået at klasserne laver rutiner for deres indeklima. 

17.40–17.40 Beslutningspunkter 

- 

17.40-18.10 Orienteringspunkter 

● Kort status på regnskab/budget: Der er søgt 2-lærerordning til 0. og 2. klasse. Skolen 

har fået godkendt halvdelen af det søgte beløb. Der har være mange ansøgninger. Der 

har været ansøgt om midler fra udviklingspuljer, disse er ikke bevilliget, da det 



politiske udvalg har valgt at lukke puljen. Skolen afholder selv udgiften til 

matematikindsatsen for en gruppe på 11 afgangselever.  

Ikke alt er disponeret i budgettet endnu. Med overslag over prioriterede indsatser og 

forventet ressourceforbrug regnes der med ca. 500.000 i mindre forbrug.  

Nogle af de ting som vil blive prioriteret er lys og maling på B-gangen, skolemøbler, 

læringsfremmende tiltag, personaleomkostninger m.m. 

Viceskoleleder har søgt parti med blandt andet mødeborde, tavler, skabe, stole, lamper 

m.m. hos donationsnetværk og vundet runden. Skolens udgifter til dette består af 

fragtomkostninger. Partiet ankommer i uge 15. 

• Orientering om tilsyn: Vi er på vej, men ikke nået så langt med de opsatte 

fokusområder som ønsket. Forandringsprocesser tager tid. bl.a. har der været en del 

skift i personalet, som har haft indvirkning på processen. Der er fortsat fokus på 

læseløft og faglige resultater, samt trivsel - herunder legepatrulje, skolepatrulje og 

kulturcrew, som skolen også har valgt at anerkende eleverne bag med bl.a. særlige 

udflugter. 

Der er en særlig opmærksomhed på fravær, da vores elever generelt har et højt 

fravær. Mange er gode til at bruge fraværssystemet. STUK har også fokus på dette 

område. 

Fortsat også fokus på data og hvordan vi kan bruge dem, både personale og ledelse. 

Fremadrettet vil der være en opmærksomhed på mere prioriterede indsatser, da der er 

en oplevelse hos skolens medarbejdere om, at mængden af de gode initiativer, kan 

udfordrer fordybelsen og kontinuiteten i de faglige forløb og lave unødige brug i 

hverdagen. 

 

● Skoleårets planlægning: Ledelsen er i gang med at tænke på kommende skoleår, samt 

evaluere nuværende praksis. Eks. Timelængden, fagdage, mødedage, fagfordeling mm. 

● Afgangsprøver, projekter og dimission: 

Der er ikke længere noget der hedder læseferie. Særligt tilpasset skema i perioden 

med mundtlige prøver.  

Udtræksfag bliver offentliggjort 25. april. 

Skriftlige prøver start maj 

Mundtlige prøver fra 22. maj til 16. juni.  

Sidste skoledag for 9. klasses elever (karamelkastning mm.) mandag d. 19 juni – efter 

prøverne. 

Dimission 22 juni, tidspunkt er ikke endeligt fastsat. – Man kunne overveje at spørge 

forældregruppen om hjælp til pyntning. 

● Møde med børn- og familieudvalget 1. februar:  

Der var fokus på, hvad man gør med udsatte børn. Der var flere deltagere fra 

Hvidebækskolens skolebestyrelse repræsenteret. De var i forskellige grupper, der kom 

forskellige ideer frem. Noget af det der gik igen var: tiden fra udfordringer dukker op 



til der sker noget og man oplever mulighed for hjælp. Hvem kan man som forældre 

henvende sig til, ud over skolen. Der blev drøftet det ”At kende til muligheder”. 

Det afventes, hvad der skal ske med det fremadrettet. Der blev snakket om en skriftlig 

tilbagemelding, som dog ikke er set endnu. 

18.10-19.10 Debatpunkter 

● Årsberetning: SKB er mest til den skriftlige udgave. En ide kunne være at skoleleder 

kan fremlægge efterfølgende på en video. 

Hvad skal med: Positive omtale, at højne opmærksomheden på vores skole. Elevrådet 

har fået gennemført noget, ved at være synlige. PLC. Opfriskning af læringsmiljøerne. 

SKB har også haft fokus på trafikfarlige veje og trafikforhold omkring skolen. 

● Pulje til målrettede aktiviteter: Ansøgningsfrist 11 april. Sparring skolebestyrelser 

imellem, fælles foredrag med oplægsholdere, et forslag kunne være at alle 

skolebestyrelser får en andel, som de kan bruge lokalt. 

● Handlingsplan imod mistrivsel – udsættes til næste møde. 

● Nyt punkt: Tilbagemelding til kommunen ift. tiltag omkring heller, Toronto anlæg: 

SKB har ingen yderligere kommentarer, de hilser tiltag velkommen. 

19.10-19.30 Eventuelt og kort orientering fra 

● Storteam v/Camilla Drejsig: - faglokaler, 3 i 1 undersøgelsen, forberedelsespladser, et 

generelt ønske om ro til arbejdet (skemaændringer mm). 

● Elevråd: - 

● SFO: -  

● Inklusionscenter:  Ansat lærer med opstart efter påske, midlertidigt 

pædagogmedhjælper. Mange nye elever. Vi bliver i øjeblikket tilvalgt af forældre, hvis 

børn bliver visiteres til andre afdelinger. 

● Ledelsen: -  

● Skolebestyrelsen: - Christian skal med på besøget på Buerup skolen, skolebesøg i 

forbindelse med Sammen om skolen. Fokus hvor lykkedes skolen. De kommer hertil 

efter sommerferien. 

Alle ordinære møder er fra kl.17.30-19.30 

 


